
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                      Korsvejens Skole  

_______________________________________________________________________________________ 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 25.10.23 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 

Deltagere: Luise Nissen, Steffen Brodersen S. Martiena, Sebastian Mudiaga Onorionde, 
Anders Bækholm, Stig Frejo Hansen, Martin Lønborg, Jean Ølgaard, Thomas 
Diechmann og Hanne Larsen 

 

Afbud: Wafeq Barkat, Mette Omega Quist Christensen, Anette Svejstrup Ahlmann 
Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Casper Malta Lindorf Andreasen, Karen Lund 
Johansen, Ali Qais, 

 

Velkommen til Steffen og Jean som nye medlemmer og Til lykke til Luise som ny næstformand. 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Fysiske rammer – på tur med serviceleder, Per 

Hvor ønsker bestyrelsen at sætte fokus i forhold til vedligehold og renovering? 

Konklusionen sendes til Miljø og Teknik. 

Personaletoiletter får 1. prioritet. 

Gulve i idræt skal laves. Det er 2. prioritet. 

Håndværk/design lokaler skal gøres nutidig som 3. prioritet. 

Udendørsområder som 4. prioritet. 

 

Vinduerne kommer på, da det er i en proces. 

 

Pkt. 4 Forældrehenvendelse vedr. senere mødetid for udskolingen 

Herunder også en mere generel debat om elevernes skoledag i forhold til lektioner og pauser. 

Hanne gennemgår historik omkring pauser og pausetid. 

Punktet diskuteres. 

Sebastian tager det med i elevrådet. Skal mødetiderne ændres og/eller skal pauselængden i løbet af dagen 

ændres. 

Det tages også op med lærerne ved husmøder og på MED. 

 

Pkt. 5 Kontaktforældremødet og oplægsholder 

Evaluering og opsamling på kontaktforældremødet. 

Check nedenstående link før mødet. 
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Vi lærer til livet 
 

Sofie Münster foredrag | Fokus på børns karakterdannelse (athenas.dk) 

Kr. 15.000 ex. moms og kørsel. Max 300 deltagere kl. 19.00 – 20.30 med 75 minutters oplæg. 

 

Ann Elisabeth Knudsen - Foredragholder, forfatter, cand. mag. og lektor i dansk og psykologi (ann-e-

knudsen.dk) 

 

https://drimranrashid.com/new-page 

 

Evaluering af kontaktforældremøde: 

God stemning og god dialog. 

Gode spørgsmål og godt engagement fra forældre. 

Gode indspark fra forældre. 

Super oplæg fra elevrådsrepræsentanter og godt de var med i hus-samtalerne. 

God idé at elever deltager.  

 

Hanne, Martin og Luise tager en beslutning om, hvem der skal lave oplæg på skolen. 

 

Pkt. 6 Endelig godkendelse af princip for Teknologiforståelse 

Princip til godkendelse vedlagt. 

Godkendt. 

 

Pkt. 7 Evaluering af Lærernes dag og Åbent hus 

Udgår pga. tiden. 

 

Pkt. 8 Nyt fra  

 Skolen – Ansættelser, sygemelding for lærer er dækket internt, opsigelser til 1/1-2024 medarbejder 

der flytter. Tilbagemelding fra UVM-udvalg. 

 Formanden – På FRO mødet blev der snakket om budget, men da det ikke var endelig bestemt, var 

der ikke meget diskussion.  

 Elevrådet – Elevrådet har lavet regler for fodboldbanen. Der er også blevet diskuteret, hvordan 

kontaktforældre kan støtte op om klasserne. 

Der er lavet en undervisningsmiljøplan med elevrådets udvalg. Der er lavet nogle spørgsmål, som 

skal ud i alle klasser og som der skal arbejdes med. 

 Medarbejderne – Intet nyt. 

 Porten –  

 

Pkt. 9 Eventuelt 

Optage dagens video. 

 

Punkter til næste møde 

 

Sandwich ved mødets start 

 

https://www.athenas.dk/sofie-munster-foredrag.htm
https://ann-e-knudsen.dk/
https://ann-e-knudsen.dk/
https://drimranrashid.com/new-page

